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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Folytatódik a gyermek- és ifjúságpszichiátriai 
rehabilitációs beruházás a Baba utcában? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

A kormányzat 1,26 milliárd forintból tervezte kibővíteni az Észak-Közép-budai Centrum Új Szent
János Kórház és Szakrendelő gyermek- és ifjúságpszichiátriai rehabilitációs részlegét.

A II. kerületi Baba utcai fejlesztés célja, hogy a 8-16 éves gyerekek komplex kezelését egy helyen
lehessen biztosítani. Így a meglévő rehabilitációs fekvőbetegágyak mellett további tizenkét nappali
kórházi helyet is terveztek kialakítani, valamint az ambuláns kapacitást is a kétszeresére tervezték
emelni.

A gyermekek, fiatalok mentális egészsége rendkívüli  fontosságú. A járvány következtében, de a
mostani bizonytalan háborús időkben is különösen megnövekedett a pszichés betegségekkel küzdők
száma, jóval többen szorulnak pszichiátriai, mentális segítségre.

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Leállítják a megkezdett beruházást a Baba utcában?
2. A szűkösség ellenére lehetséges, hogy a beruházás folytatódik és mihamarabb befejeződik 

az ügy fontosságát szem előtt tartva?
3. Milyen lépéseket terveznek, hogy a gyermekek, fiatalok minél szélesebb körben 

kaphassanak mentális és pszichés támogatást, szakmai segítségnyújtást, intézményi 
háttérrel, állami keretek között?

 
 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.



 
Budapest, 2022. október 21.
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